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Štev.: 900-9/2017-19R 

Datum: 23. 11. 2017 

Z A P I S N I K 

 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 16. 11. 2017 ob 

17.00 uri v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Urša Zver, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan Kuri , 

Silvester Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras, Robert Arnuš, Majda Kunčnik. 

 

Upravičeno odstotni:   / 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš, Janez Letnik – Čisto mesto Ptuj, Alenka Korpar – 

SOUP SP, Simona Lacko – predsednica Nadzornega odbora,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, 

Metka Kajzer – občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, tu bi opozoril, da smo na prejšnji seji pri točki Zaključni račun za leto 2016 rekli, 

da bi želeli slišati še poročilo Nadzornega odbora. 

 

Župan, predsednica Nadzornega odbora ni izrazila želje, da bi podala poročilo na Občinskem 

svetu. 

 

Elizabeta Fras, na prejšnji seji sem postavila vprašanje v zvezi z plačilom akontacije za 

čiščenje odpadnih voda. 

 

Župan, na Ministrstvo za okolje in prostor smo poslali vaše vprašanje in do danes še nismo 

prejeli odgovora, takoj ko bomo prejeli odgovor, vam ga bomo posredovali. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 
 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

 



 2 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta z dne 14. 09. 

2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti, 1 vzdržan   

 

Ad. 3. Pregled in potrditev zapisnika 7. dopisne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, glede sklicevanja dopisnih sej, v dveh dneh smo imeli dve dopisni seji in sicer 

potrditev DIIP-a in potrditev elektorja za volitve v Državni svet. Za obravnavo teh dveh točk 

bi lahko imeli tudi izredno sejo Občinskega sveta. 

 

Milan Kuri, moje vprašanje je podobno. Mi člani občinskega sveta vemo o čem razpravljamo. 

Naši občani pa niso seznanjeni o čem smo odločali na dopisnih sejah. 

 

Darinka Ratajc, bil je razpis LAS, potrebno se je bilo odločiti kaj bomo delali in obvestili smo 

vas o predlogu investicije za katero ste se strinjali in potem smo pripravili DIIP, katerega ste 

obravnavali na dopisni seji, je pa res, da smo imeli zelo kratek rok za oddajo prijave na razpis. 

Bomo pa pripravili to gradivo za naslednjo sejo in bomo o tem razpravljali. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 7. dopisne seje Občinskega sveta z dne 11. 

10. 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti   

 

Ad. 4. Pregled in potrditev zapisnika 8. dopisne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 8. dopisne seje Občinskega sveta z dne 16. 

10. 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti   

 

Ad 5. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje OS 

3. Pregled in potrditev zapisnika 7. dopisne seje OS 

4. Pregled in potrditev zapisnika 8. dopisne seje OS 

5. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

6. Predlog Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik – I. branje 

7. Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 

8. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja s komunalnimi odpadki 

9. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018 

10. Pobude in vprašanja 

11. Razno 
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Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, po posvetu članov Občinskega sveta SDS predlagam, da se iz dnevnega reda 

umakne 9. točka Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018. S strani Župana je bilo 

rečeno, da se bomo za sestavo proračuna sestali vsi člani Občinskega sveta, na tem sestanku 

nas je bilo zelo malo. V proračun niso vključeni projekti, ki se niso končali v letošnjem letu in 

bi se morali nadaljevati v letu 2018. Premalo je sredstev za kanalizacijo, lansko leto smo 

brisali iz proračuna mrliško vežo, letos pa imamo za leto 2018 ponovno vneseno investicijo 

mrliške veže. 

 

Žiga Volgemut, tudi jaz bi želel slišati poročilo predsednice Nadzornega odbora glede 

Zaključnega računa za leto 2016, zato predlagam, da se na dnevni red doda nova točka 

dnevnega reda. 

 

Anton Sever, se strinjam z ga. Fras, ker se mi ta proračun ne zdi pravilno naravnan, preveč se 

želi delati v centru in ne obrobju občine. Sem pa tudi za to, da se doda nova točka na dnevni 

red in sicer poročilo predsednice Nadzornega odbora v zvezi z zaključnim računom za leto 

2016. 

 

Župan, četrti odstavek 33. člena Poslovnika občinskega sveta govori naslednje: »Predlogi za 

razširitev dnevnega reda se lahko sprejmejo le, če so razlogi nastali po sklicu seje in če je bilo 

članom občinskega sveta izročeno gradivo, ki je podlaga za uvrstitev zadeve na dnevni red.« 

Ker ni bilo predloženo gradivo za omenjen predlog, le te točke ne moremo uvrstiti na dnevni 

red. Glede proračuna pa 5. točka 89. člena Poslovnika občinskega sveta pravi: »Če občinski 

svet meni, da predlog ni ustrezna podlaga za javno razpravo, sprejme stališča in predloge ter 

naloži županu, da v roku sedmih dni predloži občinskemu svetu popravljen predlog proračuna 

z obrazložitvijo, kako so stališča in predlogi občinskega sveta v njem upoštevani.«. 

 

Žiga Volgemut, 13. člen Poslovnika Nadzornega odbora govori, da predsednik NO sodeluje z 

občinskim svetom. 

 

Župan, Poslovnik nadzornega odbora ne velja za Občinski svet. In bo ta točka dnevnega reda 

uvrščena na naslednjo sejo. 

 

Elizabeta Fras, glede proračuna, nimamo še točke na dnevnem redu, zato ne velja 89. člen 

Poslovnika in mi se odločamo ali bomo točko uvrstili na dnevni red. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik  potrjuje, da se s predloga dnevnega reda umakne 9. točka 

dnevnega reda »Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018«  . 

Sklep sprejet: 9 za, 2 proti  
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 2 proti  

 

Ad. 6. Predlog Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik – I. branje 

Alenka Korpar, do tega predloga Odloka je prišlo, zaradi spremembe v državnih predpisih. 

Sprememba je, da so prej bile štiri javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki po novem so 

sedaj samo tri. Z tem odlokom usklajujemo število in pojmovanje gospodarskih javnih služb. 

Glede oblikovanja cen nismo bili usklajeni. Popolno nova je Uredba o obvezni občinski 

gospodarski javni službi zbiranja komunalnih odpadkov, ki velja od julija letos. Ta Uredba 

zahteva od občin, da vsebino svojo odlokov uskladijo z to Uredbo. Spremembe so tako velike, 

da predlagamo, da se na občinski ravni spremeni celotni odlok. Z odlokom se ureja način, 

predmet in pogoji opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov, obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov, 

odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanje komunalnih odpadkov na območju občine, 

ter vzpostavljanja osnovo za obračun storitve ravnanja s komunalnimi odpadki. V tem 

predlogu smo zapisali, da so volumni posod 120 in 240 litrov, ker sedaj so v odloku zapisane 

tako velike posode, ki sploh ne obstajajo. V odlok uvajamo tudi 80 l posodo. Uredba še govori 

o 60 l posodi za mešane komunalne odpadke in 80 l za biološke odpadke. Določa se tudi nov 

način zaračunavanja stroškov v večstanovanjskih hišah, do sedaj so se stroški delili po 

gospodinjstvih v objektu, sedaj pa se bo delilo na število oseb v posamezni stavbi. Če bodo 

stanovalci večstanovanjskih hiš dobro sortirali odpadke, bodo večje posode lahko menjali za 

manjše in z tem se jim bodo tudi znižali stroški odvoza odpadkov. Pri individualnih 

gospodinjstvih pa se pojavlja en problem, saj so še na terenu rjave 240 l posode, ki se štiri 

članski družini zaračunava kot 120 l posoda. Je za razmislit, ali se bo občina odločila, da bi v 

individualnih gospodinjstvih nabavili nove manjše posode, vendar bi bil to za občino dodaten 

strošek. Sam odlok in pravilnika, ki sledita po sprejemu odloka predvidevajo, da se posode 

menjajo ob poškodbi ali na zahtevo stranke. Zbiranja odpadkov od vrat do vrat, do sedaj 

nismo imeli zapisanega v Odloku, ampak smo še imeli ekološke otoke. Sedaj imamo samo 

zbiranje stekla na otokih. Organizirano imamo zbiranje kosovnih odpadkov na odpoklic in 

zbiranje nevarnih odpadkov. Potrebno je tudi uvesti zaračunavanje komunalnih odpadkov na 

vikendih in pranih stavbah. Vemo pa, da veliko odpadkov nastaja na vikendih, z tem odlokom 

urejamo to, da bodo tudi tisti, ki tu odpadke naredili, da jih bodo tudi plačali. Mesečni stroške 

na vikendu bi bil 1/3 cene najmanjše posode, najmanjša posoda je  80 l po odloku, Uredba 

dopušča tudi 60 l posodo, vendar se bo Občinski svet moral odločiti od katere posode se bo 

jim računala cena. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, zakaj bodo občani morali odgovoriti na anketo, ali kompostirajo biološke 

odpadke. Odvoz smeti z vikendov ni potreben, saj si te smeti lahko ljudje odnesejo domov. 

 

Branko Horvat, moje mnenje je, glede na to, da so bili videni lastniki vikendov kako odlagajo 

smeti na pokopališču in tudi na zbiralnicah za steklo, zato je prav, da tudi lastniki vikendov 

plačajo odvoz odpadkov. 

 

Milan Kuri, sedaj imamo določeno, da imajo naše posode litre, ali ne bi šli v to varianto, da bi 

smeti tehtali po gospodinjstvih. Zanima pa me, kako se bo ugotavljalo kdo uporablja vikende? 

 

Elizabeta Fras, 18. člen Odloka govori o izpolnjevanju ankete. Na osnovi česa, bi morali naši 

občani odgovarjati na ankete? Pri nas je veliko upokojencev in ko bodo prejeli anketo ne vem 
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le bodo vedeti kaj naj izpolnijo, Čisto mesto pa ima vse podatke. Poiskala sem se vso 

zakonsko podlago kaj je to stavba. Da ima nekdo iz naše občine vikendico in potem te 

odpadke iz vikendice odnese domov in potem bo moral dva krat plačati odpadke. Odlok pravi, 

da tudi tisti, ki imajo prazne stanovanja bodo morali plačati tudi odvoz odpadkov. 

Gospodarske družbe in samostojni podjetniki, če ima dejavnost nekdo registrirano doma, 

potem bo moral plačati tudi odvoz odpadkov. Moramo pa vedeti, da imamo samostojne 

podjetnike, ki imajo registrirano dejavnost doma, dejavnost pa opravljajo na drugem naslovu. 

 

Alenka Korpar, glede bioloških odpadkov, to ni mišljeno, da bo izvajalec poslal anketo. Gre 

za to, da se bo naročnik sam odločil ali bo to dejavnost sprejel, to je samo vprašalnih na 

katerega boste odgovorili ali imate kompostnik ali želite, da vam izvajalec dostavi posodo za 

biološke odpadke. Glede vikendov in praznih stanovanj, dobesedno je prepisana zahteva iz 

Uredbe, o tem govori 23. člen Uredbe. Tudi moje osebno mnenje je, da je absurd zaračunavati 

za prazna stanovanja. Imamo dvojne vikendaše eni so domačini, eni pa pridejo od drugod. 

Različne možnosti so, kje se bodo ti odpadki zbirali, zaračunati pa se morajo po Uredbi. Kar 

se tiče tehtanja odpadkov, pa so iz prakse različni odzivi. Ker so ljudje želeli imeti čim manj 

smeti so te odpadke odvažali drugam v gozdove,.. Kaj je stavba, to je tista hiša, ki ima hišno 

številko. Kaj je gospodarska družba in samostojni podjetnik, pa se bodo glede velikosti 

posode dogovarjali z izvajalcem gospodarske službe. 

 

Župan, bili smo eni izmed prvih, ki smo se odločili za ukinitev ekoloških otokov. Zavedati pa 

se moramo, da je po novem potrebno plačati klavnične odpadke, že sedaj jih najdemo na 

pokopališču. Danes je prvo branje odloka in končna oblika še je lahko drugačna. Za steklo 

imam otoka na Drstelji pri Režijskem obratu in v Desencih pred gasilskim domom, na 

pokopališču pa imamo zraven odpadkov iz pokopališča še marsikaj drugega. 

 

Elizabeta Fras, vse to kar sem povedala že prej sem poiskala v zakonodaji. Govorimo o naših 

vikendaših. 

 

Župan, da vas opozorim ga. Fras na podlagi 4. odstavka 35. člena Poslovnika govori »O 

obravnavani temi lahko razpravljavec praviloma razpravlja le enkrat, ima pa pravico do 

replike po razpravi vsakega drugega razpravljavca. 

 

Silvester Horvat, ne zagovarjam, da 100% vsi vozijo na divja odlagališča. Moti pa me, da še 

bomo morali enkrat javljati glede kompostiranja. 

 

Anton Sever, jaz se strinjam z ga. Fras glede vikendov in praznih stavb. Če prav razum, če 

želim manjšo posodo lahko pridem k vam in dobim manjšo, vendar jaz sem bil na Čistem 

mestu in sem želel manjšo kanto, pa me je gospa nesramno odslovila. 

 

Župan, ga. Korpar vam te zadeve ne more rešiti, v Odloku pa je dana možnost, da lahko 

imamo tudi manjšo kanto. 

 

Majda Kunčnik, treba je reči enkrat bobu bob, tam kjer so ljudje prijavljeni imajo posode in 

tudi plačujejo. Če gremo malo po terenu, vidimo marsikaj. Vsi ne nosijo smeti iz vikendov 

domov. Sedaj lahko govorimo samo o tem, kakšna bo cena za odvoz smeti iz vikendov.  

 

Branko Horvat, predlagam, da se vikendašom postavijo posode, mogoče se lahko 

pogovarjamo, da ne bi plačevali tisti, ki imajo prazne hiše. Tisti, ki ste se udeležili čistilne 

akcije, ste lahko videli da smo našli marsikaj. 
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Alenka Korpar, glede pogojev menjave posode za manjšo, šest mesecev moraš dokazovati, da 

imaš manj smeti, kot imaš veliko posodo. Izvajalec bo ugotavljal, da če imate zraven posode 

še vrečke, vam lahko zaračuna večjo posodo. Izvajalec se po neposredno dogovarjal za 

pravnimi in fizičnimi osebami glede velikosti posode. Vemo pa, da če nekdo opravlja neko 

dejavnost, da ste ustvarja tudi odpadke. Preveriti bo potrebno, ali kdo na novo potrebuje 

posodo za biološke odpadke. Smeti se bodo plačevale glede na celotno količino zbranih 

odpadkov. 

 

Župan, še enkrat poudarjam, da je to danes prvo branje Odloka in pred sprejemom še lahko 

Odlok dobi drugačno obliko. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet  Občine Destrnik sprejme Predlog (I. branje) Odloka o načinu opravljanju 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 

Destrnik v predlaganem besedilu. 

Sklep sprejet: 6 za, 0 proti, 5 vzdržanih  

 

Župan, se je zahvalil ga. Korpar za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

Ad. 7. Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja 

Janez Letnik, pred vami ji Poslovni načrt, ki ga mora izvajalec pripraviti na osnovi 

občinskega odloka. V vaši občini imate urejeno zbiranje odpadkov od vrat do vrat. Leta 2012 

je vaša občina sprejela to odločitev, danes lahko govorimo, da je bila ta odločitev prava. V 

vaši občini se vrši odvoz mešanih komunalnih odpadkov, papirja in mešana embalaže 13 krat 

na leto, bioloških razgradljivi odpadki se odvoz vrši 42 krat na leto in sicer 5 mesecev na 

štirinajst dni in 7 mesecev tedensko. Steklena embalaže se odvaža 17 krat na leto. Kosovni 

odpadki in nevarni odpadki se odvažajo 2 krat na leto. Vsi tisti, ki imate naročen odvoz 

bioloških odpadkov vam enkrat na leto tudi izvedemo pranje posode. Na hrbtni strani 

položnice za mesec december bomo tudi natisnili celotni seznam odvoza odpadkov za leto 

2018. Do marca 2018 smo dolžni poročati o zbranih odpadkih za leto 2017. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, na 10, strani načrta je verjetno napaka, saj je napisana Občina Sv. Andraž. Ali se 

bo spremenila cena odvoza odpadkov? 

 

Župan, to bomo obravnavali pri naslednji točki dnevnega reda. 

 

Elizabeta Fras, moram pohvaliti Čisto mesto in način pobiranja smeti od vrat do vrat. Glede 

zabojnikov za oblačila, ali se tu lahko odlagajo raztrgana in umazana oblačila? In ali se potem 

ta oblačila predajo humanitarnim organizacijam. Glede kosovnih odpadkov, kako poteka 

odvoz tega. 

 

Janez Letnik, zabojnika za oblačila, v zabojnike odlagamo čista in cela oblačila in ta oblačila 

so izključno namenjena za humanitarne organizacije. Glede kosovnih odpadkov, vaši občani 

dobijo na hrbtni strani položnice naročilo za odvoz kosovnih odpadkov. Odvoz se vrši v 

mesecu maju in v jesenskih mesecih. To naročilnico izpolnijo in jo vrnejo nazaj. Potem jih 

obvestimo, kdaj se jim bo vršil odvoz kosovnih odpadkov. 
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Ivan Zorec, vikendaši bi naj plačevali 1/3 cene za najmanjšo posodo, ali ste že razmišljali, 

kako se bodo te smeti pobirale? 

 

Žiga Volgemut, glede zaboja za električno opremo, marsikdo o tem ne ve nič, ali ste 

razmišljali, da bi to zadevo prestavili v center občine? 

 

Branko Horvat, kakšen je postopek poškodovane posode? 

 

Janez Letnik, za vikendaše se predvidevajo vrečke in sicer 6 vreč za mešane komunalne 

odpadke, 6 vreč za papir in 6 vreč za plastenke. In te vreče se bodo pobirale na točno 

določenem mestu. 

 

Župan, o zaboju za električno opremo je bilo obvestilo objavljeno, tudi v kroniki občine smo  

o tem poročali. Če bomo imeli zbirni center bo to zbiranje potekalo nadzorovano. Prepričan 

pa sem, da so naši občani seznanjeni o tem kje stoji zaboj za električno opremo.  

 

Janez Letnik, menjava poškodovane posode, takoj javite preko telefona, elektronske pošte in 

bomo posodo brezplačno menjali. Drugo leto bomo spet objavili, kaj vse se lahko zbira v vaši 

občini. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine Destrnik za leto 2018 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 8. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki 

Janez Letnik, Elaborat nastane na podlagi Uredbe, v odvoz imam vključenih 11 občin iz 

spodnjega Podravja. V elaboratu so zajeti podatki o dejanski količinah zbranih odpadkov v 

letu 2016 in zbranih odpadkov do 30. 9. 2017. In če ste pregledali celotni elaborat lahko 

ugotovimo, da se cene ne spreminjajo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki na območju 

Občine Destrnik za leto 2018 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Letniku za udeležbo na današnji seji in za podano poročilo. 

 

Ad. 9. Pobude in vprašanja 

Župan, do seje nismo prejeli nobenega pisnega vprašanja, danes lahko podate ustno vprašanje, 

vendar boste odgovor prejeli pisno. 
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Ivan Zorec, glede podjetja Terme Gaja, Občina je 68% lastnik podjetja, dve leti že nismo 

prejeli nobenega poročila o poslovanju podjetja, skrbi me, da potem ne bodo iz omare padle 

kakšne pogodbe. 

Robert Arnuš, ni urejeno odvodnjavanje na cesti pri Arnuš Francu, do konca niso položene 

kanalete, prav tako ni urejeno odvodnjavanje pri odseku ceste Horvat – Fric. 

 

Silvester Horvat, stare blazine iz telovadnice bi se dala uporabiti kako drugače, kot sedaj, ko 

se valjajo na terenu po občini. 

 

Župan, kje se nahajajo blazine, iz telovadnice smo odpeljali samo pod, blazine pa bi morale 

biti v telovadnici, saj nismo menjavali blazin. 

 

Žiga Volgemut, na naslednjo sejo Občinskega sveta se naj doda točka Poročilo predsednice 

nadzornega odbora v zvezi z izvedbo nadzora nad zaključnim računom za leto 2016. 

 

Anton Sever, klicali so me občani iz Jiršovcev, glede parkirišča pri Krušiču, saj je parkirišča 

narejeno ob državni cesti in je nevarno in sprašujejo zakaj se ne bi to parkirišče premaknilo 5 

metrov nižje. 

 

Ad. 10. Razno 

Župan, kar se tiče glede okoljskega dovoljenja glede bioplinarne in glede tožb boste dobili 

poročilo na naslednji seji. V nedeljo je sprejem za starejše občane, upam da boste imeli čas in 

se dogodka udeležili.  

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

19. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 18.40 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 


	Prva stran tocke gradiva - obrazec
	Zapisnik 19. redne seje OS

